

Referat for bestyrelsesmøde den 11. marts 2019 klokken 19.00

Deltagere: Charlotte, Jon, Tia, Birgitte, Hanne og Bitten.

- 1) Godkendelse af referat fra sidste møde. Referatet blev godkendt.
- 2) Siden sidst fra ledelse og administration v/Jon og Tia. Gry er blevet ansat fra den 1. maj 2019. Det har været nødvendigt at reparere traktoren, hvilket har været en udgift på 30.000 kr.
- 3) Siden sidst fra bestyrelse v/Charlotte.
- 4) Generalforsamlingen, de to på valg, ønsker de genvalg? Nogen bemærkninger til generalforsamlingen? Dagsorden? Birgitte og Bitten er på valg. De ønsker begge at blive genvalgt. Bitten laver opslaget vedr. indkaldelse til generalforsamlingen. Ellers ingen bemærkninger.
- 5) Nyt fra udvalgsposter
 - a) Stævneudvalg v/Charlotte. Charlotte vil gerne have, at der bliver lavet en liste over hjælpere. Hun snakket med Bente, Sabrina og Caroline om dette.
 - b) Aktivitets-, cafeteria- samt elevskoleudvalg v/Bitten, Linda og Lise. Fastelavnsstævnet gik overordnet godt. Det bør overvejes til en anden gang om der skal gives point på en anden måde i relation til küren, da der var nogle børn, der blev kede af det, da der blev givet point for udklædningen (og som medførte et stort spænd i pointene). Økonomien i forbindelse med stævnet var god. Der arbejdes på, at næste elevstævne bliver afholdt den 25. og 26. maj og at det skal afholdes som et sponsorstævne. Endvidere blev der talt om, at der skal afholdes et strigle- og opsadlingsarrangement med en mindre betaling for deltagere (25kr.?). Måske Celine, Jo og beridereleverne vil hjælpe til? Der skal findes en dato. Det vil fint, hvis der kan findes en sponsor, som har lyst til, at sponsorere t-shirt til ridelejreren. Det arbejdes der på at finde.
 - c) Marketing- og Sponsorudvalg v/Hanne. Jon har fået solgt et sponsorskilt til Meny Mågebakken, og der er solgt et skilt til UBN, Der er også 4 ansøgninger til fonde ude, ligesom der arbejdes på at sende ansøgning til en ny traktor.
 - d) PR v/Lise. Intet nyt.
 - e) Beriderelever v/Linda. Alt er godt.
 - f) Økonomi v/Birgitte. Kommunen kommer angående nyt faktureringsystem, som kan sende faktura ud på mail. Systemet kan en masse ting, men vi skal kun have det, som vi har brug for. Medlemstallene er uændret siden sidste år. Ko-foldene er ifølge Funda (fra handicap) blevet ledige. Tia vil høre kommunen om vi kan leje dem. Elevskolen samt handicap går godt. Der bliver kørt for meget rent halm og hø ud, når medlemmerne selv muger ud, ligesom der bliver taget for meget halm og hø. Der skal laves en henstilling til, at der alene tages klatter samt vådt halm og at der alene må tages ekstra halm og hø efter aftale med Jon.
- 6) Eventuelt Dato for næste møde blev aftalt til den 8. april 2019, kl. 19.00. Ridelejr ala Lises forslag som terapeutlejr, men for udsatte unge. Der blev drøftet fordele og ulemper og indtil videre er ideen blevet "parkeret". Klubaftener: Der bliver til efteråret arrangeret en tur til Blue Hors. Der er også planer om, at der skal afholdes en clinic med Jon. Charlotte skriver et udkast til et "program" og

Jon skal finde en dato. Yderligere blev, der talt om at udleje et rum til en fysioterapeut, som også gerne ville holde kursuser for ryttere. Certificering – vi skal have sat gang i certificeringsprocessen